
 

Protokoll fört vid sommarmötet 2020-08-22 

 
96 närvarande 
 
01. Sommarmötet öppnas 
Ordförande hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
02. Godkännande av kallelsen 
Kallelsen till mötet godkändes. 
 
03. Godkännande av dagordningen 
Den förslagna dagordningen godkändes efter tillägg punkt 07 B revisorer och punkt 
08 B valberedning. 
 
04. Val av ordförande och sekreterare 
Gun Bjelkholm valdes som ordförande och Walle Holmberg som sekreterare för 
mötet 
 
05. Val av protokolljusterare och rösträknare 
Leif Christiansen och Kurt Persson valdes till protokolljusterare och rösträknare. 
 
06. Miljödagarna 
Styrelsen var mycket nöjd med de genomförda miljödagarna. 
 
07 A Ekonomiska rapporter 
Arrendet kommer nästa år att höjas med 2.25 kr per kvadratmeter. 
07 B 

Revisionsfirman KPMG har anlitats som revisorer till en kostnad av 10,000 kr. 
 
08 A. Motioner 
Motionen om att minska från fyra till tre timmar vid varje miljödag godkändes av 
sommarmötet. 
Trädgårdscontainrarna blir ofta fulla väldigt snabbt, framförallt vi femmans grind. 
Beslöts att de i fortsättningen ska finnas på plats under tre veckor. 
Motion om eld tunna avslogs. 
Växthus måste ha bygglov. 
Vattennivån i dammen ansågs för låg för fiskarnas skull. Avslogs att nivån skulle 
höjas. 
Besiktningen av kolonier ska i fortsättningen ske under juni, juli och augusti och 
utföras av Anette Ingelmark , Kyllan Ahlgren, Anki Ingvarson och Birgitta Krull. De 
ska vid besiktningen ha både kommunens och vår egna bestämmelser med sig. 
Staketet runt området är i behov av reparation, liksom grinden vid 3:an. Det skulle 
kosta cirka 55,000 kr att reparera. Beslöts att avvakta med detta med tanke på den 
väg som ska byggas mellan treans och femmans grindar nästa år. Totalkostnad för 
nytt staket: 800,000–1 miljon kr. 
Cykelstället vid ettans grind flyttas till ettans toalett. 
Det presenterades på sommarmötet en namnlista med protester mot förbjuden 
körning i Krusbärsgången. De protesterande ville att det åter skulle bli tillåtet att köra 



i Körsbärsgången. Det avslogs. 
Ändringarna i stadgarna godkändes. 
 
08 B. Valberedning 
Till valberedning utsågs Anki Ingvarson, Stefan Söder, Olle Siwek och Marianne 
Pedersen. 
 
9.Ordningsfrågor 
Dålig ordning på toaletterna. Sex trasiga toalettsitsar har bytts ut på 3:ans toalett. 
Handpapper och toapapper har stulits från toaletterna. 

Förbjudet att stanna/parkera mellan grind 3 och 5. NSR debiterar 1,670 kr om 
tömning inte kan göras. 
Endast NSR:s påsar för matavfall frå användas. Vi felsortering debiteras en avgift på 
150 kr per tömning. 
  
 
 
10. BDT 
Ligger på is, eftersom vi ännu inte fått något besked från kommunen. 
 
11. Ordet fritt 
Önskemål om att besiktningsprotokoll läggs ut på hemsidan. Det kommer att göras. 
Efter en rapport från en styrelsemedlem framom att styrelsen har handskats med 
pengar på ett icke tillfredställande sätt och brutit mot föreningsstadgar och 
föreningsdagen. Därför ansåg mötet att styrelsen inte har förtroende att leda 
föreningen. Styrelsens avgång krävdes därför och att en interimsstyrelse skulle 
tillsättas. Sluten omröstning gav till resultat 48 röster för interimsstyrelse och 20 för 
att styrelsen skulle sitta kvar. 
I interimsstyrelsen valdes Mats Hansson, Jashar Berisha. Ann-Christin Nyander, 
Conny Viebke och Lars Åhsberg in. 
 
12. Sommarmötet avslutas 
Ordförande Gun Bjelkholm tackade för visat intresse och förklarade sommarmötet 
avslutat. 
 
Vid pennan: 
 
 
..................................................   ............................................... 
Walle Holmberg, sekreterare   Gun Bjelkholm, ordförande 
 
 
 
Protokolljusterare 
 
 
............................................   ............................................ 
Leif Christiansen    Kurt Persson 
 

 



Med anledning av att sommarmötet, den 22/8 2020, avsatte den ordinarie styrelsen och en 

interimsstyrelse valdes har jag rådfrågat en revisor hos KPMG om riktigheten i 

sommarmötets beslut. Beskedet som jag fick är följande: 

- Beslutet är ogiltigt, den ordinarie styrelsen har kvar sitt uppdrag. 

 

Dagordningen på den extra föreningsstämman får bara gälla den fråga som varit orsak till 

stämman exempelvis: 

- Ändring av stadgar 

- Val av ny suppleant  

Det är valberedningen som har uppdraget att lägga förslag till den nya styrelsen. 

Det är styrelsen som skall kalla till extra föreningsstämma. 

 

 


